

Title (en)

DEVICE FOR CHECKING THE STRAIGHTNESS AND, IF REQUIRED, THE HEIGHT AND/OR DISTORTIONS IN VESSELS MADE OF TRANSPARENT MATERIAL, PREFERABLY BOTTLES.

Title (de)

VORRICHTUNG ZUM ÜBERPRÜFEN DER GERADHEIT, GGF. AUCH DER HÖHE UND/ODER VON DEFORMATIONEN, VON BEHÄLTERN AUS TRANSPARENTEM MATERIAL, VORZUGSWEISE VON FLASCHEN.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR CONTROLLER LA RECTITUDE ET, LE CAS ECHEANT, LA HAUTEUR ET/OU LES DEFORMATIONS DE RECIPIENTS EN MATERIAU TRANSPARENT, DE PREFERENCE DES BOUTEILLES.

Publication

EP 0263858 A1 19880420 (DE)

Application

EP 87902476 A 19870327

Priority

DE 3611535 A 19860405

Abstract (en)

[origin: WO8706001A1] Device for checking the straightness and, required, the height and/or distortions in vessels made of transparent material, with a conveyor belt on which the vessels are placed and which carries the vessels through a light barrier to a test zone, in which is provided a light-beam arrangement which runs in a plane essentially parallel to that of the conveyor belt, surround a test surface having a predetermined geometry and co-operates with a detector system that produces output signals according to the result of the test. The light-beam arrangement is formed by a single light-beam (2) which is so reflected by mirrors (4), (5), (6) and (7) that it passes round the test surface (3), and whose edges, in the measurement position, do not touch the external boundaries of the vessel to be checked (22) provided that this vessel has a straight shape within a predetermined tolerance, but touch these boundaries if the vessel is out of line in relation to the predetermined tolerance, in which case the light beam when emerging from the test zone strikes a single detector (11).

Abstract (fr)

Le dispositif ci-décrit comporte une bande transporteuse sur laquelle les récipients sont placés et qui transportent lesdits récipients jusqu'à une zone d'essai en passant par une barrière lumineuse, zone d'essai dans laquelle est prévu un agencement de faisceaux lumineux qui s'étend dans un plan sensiblement parallèle à celui de la bande transporteuse, entoure une surface d'essai ayant une géométrie prédéterminée et coopère avec un système détecteur produisant des signaux de sortie en fonction du résultat de l'essai. L'agencement à faisceau lumineux est formé par un seul faisceau lumineux (2) qui est réfléchi par des miroirs (4, 5, 6, 7) de telle manière qu'il entoure la surface d'essai (3), et dont les bords, en position de mesure, ne touchent pas les contours externes du récipient à contrôler (22), à condition que ce récipient présente une forme droite dans le cadre d'une tolérance prédéterminée, mais touchent ses contours si le récipient est hors tolérance, auquel cas le faisceau lumineux, à sa sortie de la zone d'essai, frappe un seul détecteur (11).

IPC 1-7

G01N 21/90

IPC 8 full level

G01N 21/90 (2006.01); **G01B 11/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

G01B 11/24 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8706001A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

WO 8706001 A1 19871008; DE 3611535 A1 19871015; DE 3611535 C2 19891116; EP 0263858 A1 19880420; JP H01500056 A 19890112

DOCDB simple family (application)

EP 8700173 W 19870327; DE 3611535 A 19860405; EP 87902476 A 19870327; JP 50260787 A 19870327